
BESLUITENLIJST COMMISSIE SAMENLEVING d.d. 15 september 2015

Aanwezig de leden: de heer P. Sterrenburg (CU), mevrouw T. Bijl (PvdA), de heer C. van Werkhoven
(SGP), de heer A.H. Brasser (SGP), de heer L. Verwoert (PvdA), mevrouw M. de Deugd-Bos (CDA),
de heer A.C. Strop (CDA), mevrouw I. Glavas (D66), de heer M. van der Plaat (D66), de heer S.
Barzas (VVD), de heer E. Kamminga (VVD)

Portefeuillehouder: mevrouw A.D. Zandvliet
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer M.J. van Lavieren

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag 23 juni 2015
Besluit
Het verslag van 23 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mondelinge mededelingen van het college.

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Stand van zaken drie decentralisaties (1548117)
Besluit
Voordat de bespreking van de raadsinformatiebrief aanvangt, wijst de voorzitter op de
samenlevingsbijeenkomst van donderdag 8 oktober. Tijdens deze avond zal opnieuw de
stand van zaken rond de drie decentralisaties worden doorgenomen, waarbij de
wethouder verwacht te kunnen beschikken over meer concrete informatie (cijfers).
Namens de WMO Adviesraad spreekt de heer van Krimpen in op het agendapunt. 
De heer Strop spreekt uit de notitie Mantelzorg (en bijlage) nogmaals te willen
bespreken, mogelijk in de raadsronde van oktober. Dit komt terug in het presidium.
De heer Brasser vraagt of het mogelijk is om te komen met een nota
decentralisatieplannen 2025, waarin visie wordt beschreven en categorisering van
activiteiten. Dit als dynamisch document dat jaarlijks bijgesteld kan worden. De
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wethouder neemt de suggestie mee. Verder vraagt de heer Brasser naar de
beschikbaarheid van identiteitsgebonden zorg (zorg in natura) in Alblasserdam. De
wethouder zoekt dit nog uit.
Op de vraag van de heer Brasser geeft de wethouder aan dat het brugcoach project niet
automatisch wordt afgesloten na het eerste jaar op het voortgezet onderwijs.
De raadsinformatiebrief wordt op de lijst ingekomen stukken geplaatst voor de raad van
22 oktober.

Sluiting

5 Rondvraag
Besluit
De heer Brasser vraagt zich af of er op 8 oktober tijdens de samenlevingsbijeenkomst
voldoende tijd is om alle ontwikkelingen te kunnen bespreken. Bij de voorbereiding van
de avond zal dit bekeken worden.
Mevrouw de Deugd geeft aan kennis te hebben genomen van de problemen bij de
organisatie ToBe. Mevrouw de Deugd vraagt zich af wat dit betekent voor Ablasserdam.
Wethouder Zandvliet meldt dat Alblasserdam wel opdrachten verstrekt aan de
organisatie maar dat er geen subsidierelatie is. 
De heer van der Plaat heeft complimenten voor de BSSA; sporthal Blokweer is mooi
opgeknapt en de knelpunten in het zwembad lijken verholpen te zijn. Wel uit de heer van
der Plaat zijn zorgen over het tekort aan ruimte voor sport gedurende de wintermaanden.
Hij vraagt naar de planning rond sporthal Molenzicht. Wethouder Kraijo antwoordt dat er
wat vertraging is ontstaan, in oktober zal een raadsinformatiebrief worden verstrekt aan
de raad met de nieuwe planning.

6 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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